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PROTOKO¿ NR 3I/05
Z POSIEDZENIA KOM]Sil BUDZEI'(] I MIENIA KOM(INAI,NEGO

}DBYTEGO DNIAISLUTEGO 2oos ROK(I

Komisja w skladzie wg listy- obecnoSci stanowi4cej zalqcznik do niniejszego protokolu

rozpocz$a posiedzenie o godz. | 1".
Na posiedieniu byli równiez obecni: Burmistrz Leszek Kapcia, przedstaw.iciel Cechu

Rzemiosl Róznych - p. A. Zimoch, soltys wsi Brynica Sucha - Grzegorz Kuémierz oraz
mieszkaúcy wsi Ksi4ze-Skroniów.

Porz4dek posiedzenia:
1. Analiza materialów na sesjg.
2. Sprawozdanie z pracy Komisji w 2004 roku
3. Sprawy ró2ne.

Ad l .

Pkt 6 porz4dku sesji.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesiami.

Uwag nie zgloszono.

Pkt 7 porzqdku sesji.
Informacja o realizacji uchwal podiqtych na poprzedniei sesli.-

Uwaq nie zgloszono.

Mieszkaúcy Ksi4zg-Skroniowa prosze o rozwaZenie mozliwoSci wybudowania nowej

drogi w Ksiq¿e- Skroniowie Dolnym. Mimo wielu starai droga nie jest wybudowana;

mieizkaicy czuja sip pokrzywdzeni. Czpéó drogi to teren kolejowy, ale nikt z pracowników

Urzgdu Miejskiógo nié wyegzekwowal Zadnej decyzji od kolei. Z chwil4, gdy kolej zamknie

przeplyw mieszkancy nie bqdq mieli jak dojechaó do wlasnych domów.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze kolej ma prawo zamkn4ó przepust z dbaloSci

o swoje mienie. Burmistrz nie moze swobodnie dysponowaó terenem. Budowa drogi

to dalekosig¿ne plany. Je2eli chodzi o tegoroczny budzet, mo2na dorainie poprawió drogp

w ramach remontów dróg, ale o budowie drogi w tym roku nie ma mowy, poniewa2 trzeba

zaczqc od projektowania. Priorytetów jest duzo. Wniosków do budzetu jest kilkadziesi4t;

trzeba z nich wybraó kilkanaicie.
Mieszkaúcy uwa2ajq" ze sprawa ta jest lekcewazona. pracownik wyst4pil 2lata temu,

do dziÉ nie ma odpowiedzi i nic sip nie dzieje. Mieszkaúcom nie zale|y na tym, aby to bylo

zrobione od razu, niech to bgdzie robione przez 5 lat, ale niech bqdzie zrobione.

Burmistrz Leszek Kapcia przypomnial, ze mamy 37 solectw i kazde ma swoje

potrzeby. Jezeli Komisja Budzetu da wniosek, aby zabrac z czegoi innego i daó na tp drogg,

io nie ma problemu. Ze swej strony uwa2am, ze nie ma mozliwoéci umieszczenia wniosku

w projekcie budzetu na ten rolg poza naprawq umozliwiaj4ca dojazd.



¿

Radny Alfred Bialy powiedzial. 2e ku2dy sobie zdaje sprawQ z trudnoSci budzetu, ale

to, ie mieszkaácy nie majaprzedstawiciela w Radzie nie moze ich dyskryminowaé' Kiedy

mieszkancy poprzednio Uyii'na posiedzeniu Komisji, gdzie obecny byl równiez Burmistrz

Woániak, mówiliÉmy, 2e coi w tej sprawietrzebazrobié'
Przewodnicz4cy Komisji Adam Wójcik uwaaa. 2e sprawq trzeba sig zajqÓ

na powa2nie, aby piott.rn rozwi4zaó. Trzeba mieó koncepcjp Prawdopodobnie z Kolejq

5ry^bko sig nie dógáAamy; to mo2e trwaó jeszcze 4 lata, Moze jest jakieÉ inne rozwi4zanie, ale

tym powinni sig zajqó iachowcy. Koncepcje nalezy przedstawió mieszkaúcom, aby wybraé

najoápo*iedniejsza. Foza tym byly komunikaty, ze wnioski do budzetu na 2005 s4 skladane

aó +'pu;atiernika 2004 r., a Paústwo sig obudzili w styczniu. W tej chwili jest deklaracja

Burmistrza, aby nawieáó kamienia i wyrównaó tam, gdziejest potrzeba. Dzisiejszy wniosek

naleiy potraktowaé jako wniosek do przyszlorocznego bud2etu. Do tego czasu musi byó

wszystko Przygotowane.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e aby

dysponowania gruntem. To s4 najwiqksze problemy'
sprawdzg i poinformujP Pañstwa.

przewodnicz4cy komisji poprosil, aby ta informacja trafila równieZ do Komisji

Bud2etu.

Pkt. l7 porz4dku sesji.
Uchtuulá w spraw,ie zámiaru utworzenia spótki z ograniczonq odpowiedziahtoSciq.

Kierownik Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji Zbigniew Lato pointbrmowal' 2e po

objgciu stanowiska kierownika w dniu I kwietnia 2003 roku. Zorientowal siQ, 2e zaklad

funkcjonuje w niepoprawnej formie prawnej, poniewaz ustawa o gospodarce komunalnej nie

prr.*idy-ala prowad zenii uslug wodoci4gowo - kanalizacyjnych w formie gospodarstwa

po1¡o.ni.rego. W styczniu przeástawilem Burmistrzowi informacjq oraz molliwe kierunki

dzialania. Ustawa o gorpoOarce komunalnej przewiduje formp zakladu budzetowego b4dá

jedn4 z form spolek prawa handlowego.
W listopa¿zié zooi roku odbylo rig spotkanie z pracownikami, którzy jednoznacznie

wypowiedzieli siq za formqspótki.
po kontroli RIo wnioskowála o przeks ztalcenie zakladu w zaklad budzetowy lub spólkg

prawa handlowego. Dlatego Rada musi teraz podjaó decyzjq

kierownik podkreslil, zelepszqform4 jest spolka prawa handlowego.

W zakladzie dziataj,q zwíqzki ,u*oáo*., które wsparte pomoc4 delegatury przekonaly

pracowników, 2e tioltu bgdzie gorszq form4 a nastppnie przeprowadzono referendum'

W zwi4zku z zai'stnial.q sytuacj4 kierownik poprosil o uzasadnienie merytoryczne

lw zalqczeniu do protokotui.
Kierownik poinformow at. ze Ízba
firm, z czego zaHady budzetowe
w zal4czeniu do protokotu/.
Kierownik przedstawil strukturp stazu pracowników

natomiast pozostali pracownicy pracuj4 dtuzej niL

cokolwiek zaczqÓtrzeba mieó prawo do

Nie wiem, na jakim etapie jest sprawa;

Gospodarcza Wodociqgi Polskie ma zarejestrowanych 476

stanowi4 27,8 Yo ogólnej liczby przedsigbiorstw /pismo

ZWiK: 11 osób pracuje mniej niz 15 lat,
15 lat i chc4 zachowaó przywileje' do

których byli przyzwyczajent.- 
przewodnicácy komisji Adam Wójcik powiedzial, ze niektórym radnym chodzi o to.

iZ mozliwoóó osi4gania ryrku odbije siQ na wysokoÉci cen, 2e bpdzie mo2liwoíó

samodzielnego dzialinia na óenach, Ze bgdzie drozej kosztowalo" niz kosztuje obecnie, ni2by

kosztowalo za¿ad bud2etowy, ze jak spótka padnie to i tak gmina za wszystko zaplaci.

PrzewodniczAcy poprosil kierownika o ustosunkowanie sip do tego.
Radny it""i Kgdra uwa2a, 2e pracownicy przy kierowniku mogli wypowiedzieó sig

inacz€j, niz myé14.
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Kierownik Lato powiedz\a\, iz nieprawd4 jest, ze ceny bqd4 rosly niebotycznie, bo

rozporz4dzenie reguluj4ce ustalanie taryf jest jednoznaczne. Spotka bpdzie efektywniejsza.

W artykulach we ,,Wspólnocie" pisze, ze w spolkach sq nilsze taryfy niz w zalúadach

budzetowych.
Priewodni czqay Adam Wójcik powiedzial, 2e forma spólki jest bardziej efektywna" bo

dziqki odpisom amortyzacyjnym i mo2liwo$ci osiqgania zysku bpdzie mo2liwoSÓ odtwarzania

maj4tku Ñie musi sig to odbyó kosztem cen. Pan Wójcik zapytal, sk4d kierownik bqdzie miat

pieniqdze na inwestycje - bo gmina ich nie ma.
Burmistrz powiedzial,2e gmina musi daÓ.
Kierownik Lato poinformowal, 2e w Piúczowie 700 000 zl z odpisów

amortyzacyjnych maj4 przewidziane na rozwój, dzigki czemu mog4 zakupió nowe maszyny.

Zaklad wubieglym roku odliczyl 291000 VAT dzigki zakupom. Gdyby zaklad prowadzil

wigcej inwestycji odliczylby go w caloúci lub zulqdal zwrotu'
Je1eli- oczyszczaln\abgdzie kosztowaó 20 ml zl, to przy 27oA stawce VAT wyniesie 3 ml' To

s4 wydatki inwestycyjne gminy w ci4gu roku.
Burmistrz Léizek-kapcia powied zial, 2e albo sig odwazymy i przeksztalcimy zaklad

w formg docelowq albo bpdziemy to robili w sposób zachowawczy. Ka|da forma ma swoje

wady i zalety.- 
Przewodnicz4cy Adam Wójcik pow-iedzial, 2e Rada po raz kolejny stoi przed waznymi

decyzjami. Jezeli podejmiemy decyzjg mniej efektywn4 z punktu zarz4dzania. znów miliony

zl. úeda stracone, a w stosunku do kierownika zakladu nawet nie bpdzie moZna wyci4gn4é

konsekwencji. Przewodniczqcy apeluje, aby przy podejmowaniu decyzji wzi4Ó pod uwagp

dobro gminy.-Radny 
Alfred Biaty powiedzial, 2e v nas nie molna dojSó do niczego, bo kazdy ma

swoje zdanie, a nikt nie patrzy, co jest priory'tetem dla gminy.

Radna Janina Szreniawa wnioskuje o zamknigcie dyskusji.

Komisja pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaty lza - 2i przeciw - 0; wstrzymalo si€
- 4/.

Pkt 8 porz4dku sesji.
Uchwala w sprawie uchv,alenia budzetu miasta i gminy na 2005 rok.

Radna Janina Szreniawa wnioskuje o przeniesienie 50 000 z ,.D2. 900 * gospodarka

komunalna i ochrona irodowiska", z zadania ,,przebudowa chodników i parkingu ul.

Dmowskiego" na ulicg Zielon4.
Komisja przyjgta wniosek lza - 3; przeciw - 2; wstrzymalo sig - l/'

Radny Józef Kgdra wnioskuje, aby 15 000 zabraó z ,,Naprzodu" na ,,Piaskowiankg"
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,2e nie ma takiej mozliwoSci. Byl konkurs, do

którego kuzdy mial prawo przyst4pió, równiez ,,Piaskowianka".
Radny Józef Kpdra zapytal, czy konkurs byl prawidlowo ogloszony, skoro bylo to

przed uchwaleniem budzetu.
Przewodnicz4cy Adam Wójcik wyjaSnil, ze do chwili uchwalenia budzetu Burmistrz

dziala na podstawie prowizorium budzetowego.
nádny Stanislaw Baranski poinformowal,2e w Sudole jest 30 podmiotów maj4cych

zarejestrowan4 dzia\alnoSó gospodarcz4 plac4cych podatki z tego ty'tulu. W tej chwili

dostaliímy 50 000 na 2 drogi: Lasków - Dziadówki i Sudol. W ubieglym roku zostaly

zabrane érodki z tego zadania; w tym roku dokoúczenie okolo 200 metrów' pochlonie polowq

planowanych:írodków. To, co zostanie, na pewno nie wystarczy.W zwiqzku z powyzszym

radny wnioskuje, aby dotoiyó z nadwy2ki budietowej, lje5li sip pojawi/ 2005 roku na

dokoñczenie odcinka drogi w Sudole.



Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze nadwy2ka sig
roku. Formalnie jest to cipzko zapisaó. MoZemy sig umówió,
r o zstr zy gnigciu przetargów. T er az trudno to przewi dzi eé.

Przewodniczqcy Adam Wójcik proponuje, aby wróció do tej sprawy po pólroczu

i poprosil" aby radny Baraúski przypomnial o sprawie,
Radny Alfred Bialy w imieniu przewodniczqcego Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia

i Opieki Spolecznej prosi, aby znaleic srodki na drogg w Potoku.- 
Radny Leszek Sulek uwa2a, 2e na terenie Potoka du2o ju2 zostalo zrobione w ci4gu

ostatnich dwóch lat i byloby nie w porz4dku, aby teraz zabieraó z innych zadah po to' aby

przekazaó na Potok.
Radny Józef Kgdra prosi o poszukanie érodków na wymiang, choó kilku okien

w szkole w Rakowie.
Burmistrz Leszek Kapcia zap\lal, co robi dyrektor, aby znaleíÓ pieni4dze na wydatki

rzeczowe? Koszt nauczyciela w Rakowie jest najwyLszy w gminie i wynosi 42 605 zl., bez

funduszu Éwiadczeú socjalnych. Najnizszy koszt to 35 000. Dlaczego dyrektor sip nie

przyjrzy, z czego wynikaj4 te koszty? Budzet na oSwiatg zostal zwigkszony. Dodatkowo ujpto

iy-iunp okien w Zagalu i remont dachu w Mnichowie oraz 27 000 przesunigte z opieki

spolecznej na stypendia.
Przewodnicz4cy Adam Wójcik zgodzr\ sip z

koszty, mole zaoszczpdzió.
Radny Józef Kgdra przypomnial, Le w szkole w

4

pokazuje po zbilansowaniu
ze wrócimy do sprawy Po

Burmistrzem, 2e dyrektor maj4c takie

Skroniowie byty wymieniane okna tuz

po kapitalnym remoncie.
Burmistrz Leszek Kapcia wy'jaénil, ze okna w Skroniowie byly wymieniane przy

znacznym dofinansowaniu, na które wnioski zostaty zlo2,one duZo wczeéniej.

Soltys wsi Brynica Sucha prosi o przeznaczenie pienigdzy na drogg w Brynicy . Droga

jest w katastrofalnym stanie, a naprawa w ubieglym roku nie dala efektu. T4 drogq ieádzi
autobus dowoz4cy dzieci do szkoly, poza tym jeden z mieszkanców jest inwalid4 I grupy

i porusza sig na wózku inwalidzkim, co jest bardzo trudne na takiej drodze.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjasnil, 2e w ubieglym doku destrukt zostal pozyskany w

okresie, w którym temperatury uniemozliwlly zwiqzanie sip z podlozem. Burmistrz Leszek

Kapcia wyjaénit równiez, Ze zabranie pienigdzy z ul. Dmowskiego dotyczy SP nr 3.

ChtieliSmy przy wykorzystaniu irodków pozabvdzetowych zrobió miejsce spoczynkowe przy

przejéciu átá pilsryctr. Útice Zielon4na pewno trzeba zabezpieczyó. Jezel\ uzyskamy érodki z

i'unáurru Spójnosci na tg ulicg, trzeba bgdzie jq kopaó i budowaó od nowa. Najpierw trzeba

wykonaó prace pod ziemi4. Z tego punktu widzenia przeznaczanie w tym roku érodków na

budowg ulicy Zielonej jest nieekonomiczne.
Radna Janina Szreniawa przypomniala,2e na

a ulica nie iest zrobiona.
ul. Jasionka zrobiona jest dokumentacja,

Burmistrz Leszek Kapcia przedstawil zmiany do projektu budzetu i szczególowo

omówil planowane inwestycje lw zal.qczeniu do niniejszego protokotu/.

Komisja Budietu i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowala projekt

bud2etu wraz z planem inwestycyjnym na 2005 rok:
lzn- 5; prueciw - 0; wstrzymalo sig - 1/.

Przewodniczqcy ogodzinie l2s0 oglosil 10 minut przerwy.

4d .2 .
Przewodni czqcy Adam Wójcik przedstawil sprawozdanie z pracy Komisji za 2004 rok-

Uwag nie zgloszono.
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Pkt. 14 porzQdku sesji.
Uchwala w sprcn+'ie przyiqcia planów pracy Komisii na 2005 rok.

Uwag nie zgloszono.

Pkt. 15 porz4dku sesji.
Uchwqtá w sprawie wyraienia zgody na zamiang nientchr¡moSci komunalnej

na ni eruchomoSé stanowiqcq w spólwlasnoíé osób fi zycznych.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaÉnii, ze Gmina jest wlaécicielem dwóch kawalków

gruntu, na osiedlu Murawiec II. Osoba fizyczna maj4ca grunty ujgte w planie

iagospodarowania przestrzennego pod drogp chce sig zamienió. Dzigki zamianie (w stosunku

t:J) w przyszloéci nie bqdziemy musieli wykupywaó tego gruntu. Byó moze inni pójdq tym

éladem i bgdziemy mogli dysponowaó tym gruntem.
Uwag nie zgloszono.
Uchwala zaopiniowana j ednogloínie pozytywnie.

Pkt. 16 porzqdku sesji.
(lchtuqtá w spraw,ie iyraienia zgoú na wydzierzav'ienie nieruchomoici komunalnei na okre's

dfu|szy niz trzy lata.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial " 2e dzier2awca zwrócil sig o zawarcie umowy

najmu na okres 20 lat, a na to zgodp moze wyrazió Rada. W tej chwili jest umowa na czas

nieokre$lony, gmina korzysta z czynszu i ma dochód z tytulu dzieráawy tego gruntu.

Uchwala zaopiniowana jednogloSnie porytywnie.

Pkt. l8 porz4dku sesji.
Uchwatá w' sprawii tlesygnowania przedstawicieli argantt prowadzqcego do konisii

konktrsou¡ej dta wylonienia kandydata na stanowisko dyrektora Szkoly Pod'stcnuowej

w Rakov,ie.
Burmistrz wyjaénil, 2e dotychczas przedstawiciele organu prowadz4cego byli

powolani przez Burmistrza. Burmistrz przypomnial, 2e na Komisji Oéwiaty padly

kandydatury: Koémider, Zigbit'rski i Kqdra.
Przewodnicz4cy zaproponowal, aby Komisja powtórzyla kandydatury Komisji

Oéwiaty.
Uchwala zaopiniowana j ednoglo5nie porytywnie.

Pkt. 19 porz4dku sesji.
(lchwatá w .sprmuie likv,idacji Szkoly Podstaa,owej w Brusie nd rzecz przeksztalcenia te.ihe

szkoly w l;iliq Szkoly Podstaw't¡we.j v' Rakowie.
Uwag nie zgloszono.
Uchwala zaopiniowana jednoglo5nie pozytywnie.

Pkt. 20 porz4dku sesji.
(lchwatá w sprawie tikwidacji Szkoty Podstu*-owej w Zagaiu na rzecz przeksztalcenia te.i2e

szkoly w t iliq Szkoly Podstctwou'e.i Nr 2 w ,Iqclrzejowie.
Uwag nie zgloszono.
Uchwala zaopiniowana jednogloSnie pozytywnie.

Pkt. 21 porz4dku sesji.
Uchwstá w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia siq w Polsce rodziny repatrianlów

z Kazechstanu.
Uwag nie zgloszono.
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Uchwala zaopiniowana jednogloSnie pozytywnie.

Pkt.22 porz4dku sesji.
Uchwatá w 

- 
spraw,ie wspólpracy Gminy Jgdrzejrit+' ze spolecznoiciq lokalnq mictstcl

Reichenbach im tr'ogfland (Reptblika Federalna Niemiec).

Uwag nie zgloszono.
Uchwala zaopiniowana j ednogloSnie pozytywnie.

Pkt. 23 porz4dku sesji.
Sprow,aidanii z wykonania gmirutego progrümu profilaktyki i rozw'iqzytuania problemów

álknholo*ych w roht 2001 uchwalonego uchwalq nr XÚ'11,"183'A1 llatly Mie.iskiei

w Jqtlrzejowie z dnia 29. 0t. 2001r., zmienionego uchwolqNr XX'201,'01 z dnia 28- 04. 2001

r. i uchwalq Nr )(XÚlll'252i01 z dnia 9. 12. 2AA4 r,

Radna Janina Szreniawa prosi, aby w przyszloéci nie dawaó poslom pienipdzy na

paczki.

Burmistrz Leszek kapcia wyjainil, hebyla ogólna pula pienipdzy przeznaczona na

paczki. Gdyby zwrócilo sig wigcej osób pieni4dze zostalyby podzielone.

Sprawozdanie zaopiniowane jednogto5nie pozytywnie.

Pkt.24 porz4dku sesji.
Uchwata w' sprmuib gyninnego progrümu profilaktyki i rozv'ic¡zyw'ania problemów

alkoholowych na rok 2005.
Radna Janina Szreniawa uwaaa. ze gmina daje duzo érodków dla Domu Kultury.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, ze jest to samorz4dowa jednostka kultury.

Mozemy tylko dawaó dotacje i chcemy wiedzieó, na co sQ przeznaazone.

Wigcej uwag nie zgloszono.
Uchwala zaopiniowana pozytywnie /za - 4; przeciw - 0; wstrrymalo sig - 2/.

Ad 3.
Radny Leszek Sulek zapytal, czy autobus KRAL, który o godzinie 1400 odjezdza

z Chorzov,ry, to autobus szkolny, czy kursowy. Autobus ten czQsto jest bardzo zatloczony.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e jeíelijest to autobus szkolny, to powinien

mieó tabliczki.
Radny Leszek Sulek poinformowal, 2e na przystankach nie ma rozkladów iazdy

z KRAL, u i pfS SA na kartkach, które SA zaraz zniszczone. Radny Sulek poinformowai

równiez, 2e we wrzeóniu zloLyl pismo do NadleÉnictwa popnez lJrz4d Miejski, w sprawie

drogi w Chorzewie od strony Laskowa. Jest to droga gminna i jest nieprzeiezdna z powodu

zaroéli. Radny pyta. czy jest to w gestii Lasów Paistwowych. czy gminy.

Burmistrz Leszel kapcia uwaaa, 2e powinni to zrobió wlaSciciele przylegajQcych

nieruchomo3ci przylegaj4cych do drogi.
Radny Leszek Sulek powiedzial, 2e nie jest to mozliwe, poniewaZ dziatki s4 wzdiuz

drogi, a ich dlugoSó wynosi 1 km. WczeÉniej robily to Lasy Paistwowe.
Burmistrz powied zial. Zejezeli jest to droga gminna, to oczyszczenia pasa drogowego

naleiy do zarzqdcy drogi; Burmistrz zaproponowal, aby znaleió kogoé, lcto welmie sobie

drewno w zamian za wycigcie.
Radny Leszek Sulek powiedzial, 2e z tego, co majduje sig w pasie drogowym nie

bedzie zadnej korzyici, natomiast to, co jest poza pasem drogowym nale2y do Lasów

Pafrstwowych. Dlatego tez pismo bylo skierowane do Nadleénictwa poprzezUtzqd Miejski.

Pan Sulek prosi o odpowiedá.
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Radny Leszek Sulek prosi, aby w tym roku przywieió ziemi na boisko w Chorzewie.

Radna Janina Szreniawa zapytala, dlaczego Komisja Bud2etu i Mienia Komunalnego

nie opiniuje przydzialu mieszkaír, tylko robi to Komisja Porz4dku.
Burmistrz Leszek kapcia przyznal, 2e w poprzedniej kadencji tak bylo. Burmistrz

chcialby, aby komisja opiniowala, ale wtedy, kiedy sq kontrowersyjne sprawy' Przy

przydziale mieszkai w nowym bloku na pewno bgdzie to konsultowane.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e mieszkaírcy zwracalq sip w sprawie

nieodÉniezonych i nieposypanych chodników- na osiedlu Murawiec.
Burmistrz *yjaSnii, i" na w4skich uliczkach odSnie2anie jest utrudnione Aby

utrzymaó ulice i chodniki w nale2ytym stanie nalezaloby wywozió énieg.

Radna Janina Szreniawa zwrócila uwagQ, 2e przed Przychodni4 Rehabilitacyjn4 nie

jest posypany chodnik i jest élisko, mimo, 2e chodz4tam ludzie czqsto o kulach

Burmistrz wyjainil, ze utrzymanie chodnika w odpowiednim stanie nale|y do

gospodarza budynku.

Na tym posiedzenie Komisji zakoúczono o godz. 1335

Protokolr¡wala
---) ) ;
J, ,rl')t,'/lJ,:kc?

Teresa Borc¡wska

P rz ew odn i c zqc)' K om i s¡ i
Budzetu i Mienia Komunalnegrt

Adam Wójcik


